

欢迎参与和赞助支持 2014 年全国计算机辅助焊接工程 学术研讨会

WELCOME TO JOIN AND SPONSOR COMPUTER AIDED WELDING ENGINEERING CONFERENCE (CAWE 2014)

会议由中国焊接学会计算机辅助焊接工程委员会和哈尔滨工业大学先进焊接与连接国家重点实验室主办，将于 2014 年 7 月 29-30 在哈尔滨举行。参会人士来自国内高校专家学者及各个行业的企业专家，每年大约有 80-100 余人。

The conference is hosted by **Computer Aided Welding Engineering Committee** of China Welding Association (CAWE) and **State Key Laboratory of Advanced Welding and Joining (SKL-AWJ)** of Harbin Institute of Technology. It will be held at Harbin city on 29-30 July, 2014. About 80-100 welding researchers and engineers from universities and companies will participate in the conference.

通过赞助会议，您可以：

- (1) 列为会议赞助支持单位；
- (2) 将产品宣传资料随着会议资料发放；
- (3) 在大会或分会场做报告，宣传您的产品；
- (4) 与国内顶尖的焊接研究机构—先进焊接与连接国家重点实验室建立合作；
- (5) 在会场入口摆放一个喷绘展架，介绍公司或者产品。

Through sponsoring the conference, you can obtain following advantages:

- (1) listed as Co-host units, printed on the conference materials;
- (2) your product flyer can be put inside the conference material bag;
- (3) present a report on the meeting;
- (4) create cooperation relationship with SKL-AWJ;
- (5) Put a painted banner to demonstrate the company or product.



联系人：林三宝， sblin@hit.edu.cn

Please Contact: Prof Sanbao Lin, vice director of SKL-AWJ,
sblin@hit.edu.cn, +86 451 86418895, 13351780765